
 

 

 

 

 

 

Besluitenlijst  
Informatieronde Rekenkamerrapport Armoedebeleid 
Onderwerp  Rekenkamerrapport Armoedebeleid 

Datum Behandeling  28 augustus 2018 

Portefeuillehouder  Wethouder Janssen 

Aanwezig  Woordvoerders en andere (burger)raadsleden (totaal 17), 4 ambtenaren en circa 12  
 burgers/afgevaardigden van organisaties 

Woordvoerders  Demas (D66), Borgignons (PvdA), Garnier (PVM), Habets (SPM), Van de Wouw 
(VVD), Schut (SP), Janssen (GroenLinks), Grippeling (PVV), Schulpen (SAB), Van Est  
(50PLUS), Van Mulken (M:OED), Van Loo (CDA) 

Voorzitter  Hans Passenier 

Secretaris  Bart Golsteijn 

Samenvatting en 
afspraken  

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. Daarna benoemt hij de 
parallelle sessie en schetst hij het verloop van de behandeling van het 
rekenkamerrapport. 
 
De voorzitter geeft het woord aan de heer Van der Esch van de Rekenkamer voor een 
presentatie. Hij licht het rapport toe en geeft daarbij o.a. aan hoe de aanbieding van 
het rapport is verlopen en dat de bestuurlijke reactie i.v.m. de verkiezingen later dan 
gebruikelijk is toegevoegd. Na de presentatie volgt een rondje langs de 
woordvoerders en worden vragen gesteld over o.a. de meetbaarheid en registratie 
van de effecten, benchmark andere gemeenten, onderzoekscapaciteit, 
declaratieregeling, het aantal huishoudens en de rol van de rekenkamer om de raad te 
ondersteunen. De rekenkamer beantwoordt de vragen en geeft daarbij aan dat er 
aangaande de benchmark c.q. voorbeelden van andere gemeenten nog een 
aanvullend bericht van de rekenkamer volgt voor 8 september 2018.  
 
De voorzitter vraagt de aanwezige woordvoerders of deze informatie hebben die van 
belang kan zijn voor de oordeelsvorming van anderen. Er wordt verwezen naar de 
picknick van AANZET (eerst volgende 17 september 2018) en het spreekuur van de 
Quiet Community.  
 
Vervolgens vraagt de voorzitter wat de woordvoerders verwachten voor de 
raadsronde. Er wordt gevraagd of de bijeenkomst over armoedebeleid die in de 
informatieronde KBL is toegezegd voor de raadsronde kan plaatsvinden, een 
overzicht rondom de declaratieregeling, stand van zaken aanvalsplan armoede, wijze 
van vormgeven analyse/onderzoekscapaciteit. 
 
De voorzitter schetst het vervolgtraject van behandeling van het rekenkamerrapport in 
de raadsronde en raadsvergadering. Tot slot bedankt de voorzitter alle aanwezigen en 
sluit hij de vergadering. 
 

Toezeggingen   / 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

Rondebriefje Informatieronde  

Onderwerp Rekenkamerrapport Armoedebeleid 

Portefeuillehouder Wethouder Janssen 

Programmanummer 6 Sociaal domein 

Behandelend ambtenaar BLM Golsteijn 
Telefoonnummer: 043-350 4339 
bart.golsteijn@maastricht.nl 

Wat hebben we aan het 
einde van de bijeenkomst 
bereikt?  

De raad is door de rekenkamer geïnformeerd over de inhoud van haar rapport 
en heeft de gelegenheid gehad om vragen te stellen.  

Vorm bijeenkomst Informatiebijeenkomst  

Wie neemt uiteindelijk het 
besluit?  

De Raad 

Verloop voorgaande 
proces 

Dit is de eerste bijeenkomst over deze rapportage. Er volgt nog een 
raadsronde en de raadsvergadering. 

Inhoud  De Rekenkamer Maastricht heeft onderzoek gedaan naar de wijze waarop de 
raad in staat wordt gesteld om de uitvoering van het armoedebeleid en de 
besteding van de financiële middelen te controleren, en de mogelijkheden om 
de controlerende rol van de raad te versterken. 

De gemeenteraad en het college hebben de afgelopen jaren veel aandacht en 
financiële middelen besteed aan het aanpakken van de problematiek, en het 
armoedebudget is in de afgelopen raadsperiode fors toegenomen. De 
gemeenteraad wordt volgens de rekenkamer onvoldoende in staat gesteld om 
te controleren of al die middelen voldoende effectief en efficiënt worden 
besteed. Het is onduidelijk wat de doelstellingen zijn van het armoedebeleid en 
de effecten van de diverse regelingen worden niet of nauwelijks gemeten. 

Van de raadsleden wordt 
gevraagd 

Zich te informeren 

Worden er extra partijen 
uitgenodigd voor de 
informatieronde 

Nee. 

Vervolgtraject Het presidium heeft besloten het rapport als volgt in behandeling te brengen. 

1. De behandeling van een Rekenkamerrapport begint met een 
informatieronde.  

Tijdens deze ronde geeft de Rekenkamer een toelichting op haar bevindingen 
en kunnen alleen raadsleden vragen stellen. Het gaat immers om rapporten 
die speciaal opgesteld zijn om de raad te ondersteunen bij haar controlerende 
taak.  De conclusies en aanbevelingen van Rekenkamerrapporten worden 
uiteindelijk geheel of gedeeltelijk door de raad bij raadsbesluit vastgesteld. 
Indien dit leidt tot aangepast beleid zal dat in een stadsronde met raad en stad 
worden besproken. Dat is het moment dat de burger aan zet is. In een eerder 
stadium betreft het slechts nog een rapport van de Rekenkamer aan de 
gemeenteraad. Dit is de reden dat een informatieronde in deze fase meer 
gepast is dan een stadsronde. 

2. Na de informatieronde volgt op 11 september een raadsronde. Tijdens deze 



 

 

 

 

 

 

raadsronde debatteert de raad over het rapport en de verschillende 
aanbevelingen die de rekenkamer doet. De raad immers beslist uiteindelijk wat 
ermee gebeurt. Dit raadsbesluit wordt genomen aan de hand van een 
raadsvoorstel. Het raadsvoorstel wordt na afloop van de informatieronde (door 
de griffie) gereed gemaakt.  

3. De behandeling in de raadvergadering van 25 september 2018 vindt 
vervolgens plaats als een regulier raadsvoorstel. 

 

 


